
10. oktober 2023, Skolebestyrelsesmøde, Skolen ved Sundet  

Dagsorden ved Lena, Amelevi, Morten og Johnni 

 

Deltagere: Amelevi, Kuno, Asger,  Lena,  Morten, Iben, Pernille, Ditte, Peter , Mathias, Aksel, Johnni, Trine, Henning, Iben 
 

Supp:Maida 

Afbud: Amelevi, Pernille, Kuno og Trine 

Gæster:  

Sted og tid: KKFO´en Samosvej 42 

Referent: Trine Gjerløv 

Ordstyrer: Lena 

 

PKT TIDSRUM ANSVARLIGE 
 
Ejer 
 
 
Evt. deltagere 

PUNKT 
 
Titel 
Baggrund/indhold 
 
Bilag 

FORMÅL  
 
Form (orientering, 
drøftelse, beslutning) 
 
Indstilling/anbefaling 

REFERAT 
 
Indhold 
 
 
Videre proces 

1. 17:00-17:05 Lena Gennemløb og godkendelse af dagsorden 
samt punkter til eventuelt 
Fastlæggelse af dagsorden 

 Morten tager gennemløb og godkendelses af 
dagsordenen. 

2. 17:05-17:25 Elevråd rep Meddelelser fra elevrådet (Kun orientering, 
ingen drøftelser med mindre annonceret) 

Orientering 
 
 

Aksel er nyvalgt elevrådsrepræsentant. Han er 
formand og er aktiv i elevernes organisering i 
København og i Dansk Skoleelever. Det lille elevråd 
for indskolingen holdt møde i denne uge. 
Elevrepræsentant for eleverne i Den grønne planet 
klagede over dårligt indeklima.  
Mobil politikken har givet et bedre socialt samvær 
mellem eleverne, mener både elever og lærerne. 
Men i udskolingen er der mange elever, der 
beholder mobilerne. Elevrådet talte også om 
udearealerne, som de finder mangelfuld. I 
udskolingen er der elever som kaster med 
toiletpapir, der er vædet.  

Kommenterede [1]: @H60K@kk.dk, @lls@dea.nu, 
@amelevi@memox.dk 
_Assigned to h60k@kk.dk_ 



3. 17:25-17:50 Johnni, 
Amelevi & 
Morten 

Kadence for princip gennemgang og 
sammenhæng med budgetter -(Bilag) 

Drøftelse 
 
 

Skolebestyrelsesmedlemmer har været til møde 
med forvaltningen og de andre forældrebestyrelser i 
Københavns Kommune. Grundet til invitationen var, 
at organisationen Skole og Forældre ville oplyse om 
vigtigheden af arbejdet med principper for skolerne. 
Og vigtigheden af at SB følger løbende op på 
principperne som er vedtagne.   
Skoleleder meddeler at budgettet ikke har sit eget 
princip. Men optræder i mange af de bestående 
principper. Selve budgettet er opdelt i løn og 
undervisningsmidler. Det sidste fylder ikke meget i 
det samlede budget.   
SB mangler at lave principper for bevægelse i 
undervisningen.  
Der er udarbejdet et årshjul for genbesøg af 
principperne for SVS.  
Skal SVS samlet principper lægges ind i Aula fælles 
filer? (Der ligger de allerede:-)) 
Vi skal finde en standard for budgetgennemgang. 

4. 17:50-18:00 Principgruppen
/Johnni 

Princip for meddelelsesbog(Bilag) Drøftelse SL fortæller at meddelelsesbogen ikke pt. har sit 
eget princip, men kan ligge i princippet for skole & 
hjem samarbejdet. Vi skal være særlig opmærksom 
på, at en meddelelsesbog ikke må blive for tung 
administrativ for lærerne. TR for lærerne er også 
bekymret for at meddelelsesbogen kan blive for 
tung administrativ for lærerne. SL fortæller at det er 
vigtigt at meddelelsesbogen ikke kommer til at  ligne 
elevplan. SB formanden fortæller at bogen ikke må 
tage for meget af lærernes tid og ikke blive for stort. 
Der skal i de relevante fora  fortsætte dialoger om 
rammen for princippet. 

5. 18:00-18:10 Johnni Budgetopfølgning og ønskede dispositioner 
inkl. 1. status på budget. Handleplan og IT- 
devices i forbindelse med læring 

Orientering Skolen har underskud pga nedskæringerne som kom 
i løbet af året. SL har taget handling på det og har 
skåret i børnehaveklassernes bemanding. Skolen har 
måttet bruge mange ressourcer på børn der kalder 
på særlige indsatser. KKFO har pt overskud og 
arbejder sammen med skolen for at få det samlede 
budget i balance. Skolen tænker på at indføre “Bring 



your own device". IT udgifterne kan dermed 
begrænses. Der findes også andre ordninger. Men 
skolen skal sikre at alle elever der har behov for IT 
skal på den ene eller anden måde sikres IT devices. 
Bring your own device er altid et tilbud, ikke et krav. 
 

6. 18:10-18:20 Johnni Ordensregler slik og energidrikke i udskolingen- 
- (Bilag) 

Drøftelse/beslutning Lærerne ønsker klare ordensregler for elevernes 
brug af slik og energidrikke. Det vil gøre at lærerne 
står bedre i forhold til at stoppe elevernes brug af 
slik og energidrikke. Der er besluttet ordensreglerne 
og de offentliggøres snarest. 

7. 18:20-18:30 Formandsskab Skolefester Drøftelse Punktet rykkes  

8. 18:55-19:00  Meddelelser som ikke fremføres under øvrig 
dagsorden: 

a) Medarbejderrepræsentanter 
b) Formand 
c) KKFO  
d) Skoleledelse (lukket punkt) 

Orienteringer 
 

Ikke noget fra medarbejderrepræsentanterne. 
Formand opfordrer SB-deltagere til møde om digital 
dannelse. 
KKFO vil snarest komme med oplæg om hvordan 
man kan arbejde på at SVS  får 4-6 årgang ind i KKFO 
2.  
Der har lige været en temauge for alle eleverne på 
skolen. Og det har været meget gavnligt for både 
børnenes læring og lærernes arrangement. 
Ingrid er stoppet. SL og KKFO leder drøfter hvorledes 
vi kan fremadrettet lave stillinger hvor de ansatte 
har virke i begge afdelinger.  
 
 

9. 18:30-18:55  Evt. Lærernes dag 
EAT 
 

 Der skal være enighed i SB før der afgår meddelelser 
ud til forældrene 
EAT er ude for skolens beslutninger. Det er 
Københavns kommune, der har EAT ansvar og 
indhold. 
TR opfordrer til at  elevrådet tager debatten op om 
madspild.  

 

Punkter til kommende møder: 

● x 



Fortløbende dagsordenspunkter: 

● x 

 

 

 

 


